East-West School of International Studies

Parent Coordinator News

Honor. Excellence. Curiosity. Celebration

December 22, 2017

"A comfort zone is a beautiful place, but nothing ever grows there".

Be In The Know

- Winter recess is here!!! School will be closed for winter break from December 23— January 1st. School will resume on Tuesday January 2nd. There will be no after school activities on Friday, December 22nd.
- You asked and we listened! I'm proudly announcing East-West will be offering ESL classes for our parents. The first 2 sessions will be held on January 20th and 27th from 9:30 a.m.—12:30 p.m. here at East-West. It's FREE!!! YES I SAID FREE:) Please rsvp to mtorres@ewsis.org. More details to follow
- Our next PTA meeting is January 6th at 10:00 a.m. in the cafeteria.
- Marking Period 3 ends on January 19th.









Dear Parent Coordinator,

My child keeps getting bullied on Snapchat. How can I resolve this issue?

Sincerely,

Worried Parent

Dear Worried Parent,

Social media has taken over our youth. Have you tried asking your child to delete all social media activity? Have you reached out to your child's school to notify them? Please continue to monitor the usage of your child's social media. Unfortunately, we live in a society where they are addicted to their smart phones and children can be mean. Hang in there.

Take Care, PC













- Tis the season for Hamilton!! We were selected by the Gilder Lehrman Institute of American History to be part of the Hamilton experience. This is our second year in a row that we are able to do this thanks to Ms. Marinos. Our students had a wonderful time. This was an amazing opportunity for our school.
- We held our annual Winter Festival last week It was a beautiful evening filled with excitement and talent. Our students got to showcase their talents through art, music and dance. The Winter Festival is a wonderful way to get a different glimpse into who our East-West students are. It was a packed house filled with excited and proud families, teachers and staff. Bravo East-West!
- 8th grade parents save the date: Stepping Up ceremony will be held on Monday, June 25th, 2018 at 8:30 a.m. As we plan for the end of the year, we would like to celebrate your children. Eighth grade dues are due January 8, 2018. Dues are \$80.00 which will be used to cover the Stepping Up ceremony, yearbook, t-shirt, and a souvenir. Payments will be collected by Mrs. Esposito in room 429B. Checks should be payable to the East-West school of International Studies. Be sure to write your child's name and class on the check. If you have any questions please feel free to reach out to Mr.Kleiman, Assistant Principal, Mr.Diaz, Guidance Counselor, Mrs. Esposito, School Secretary.
- Students will be taking mid-term exams January 12th- 19th. These exams will be cumulative, representing skills and content for all of Term 1. These assessments are meant to show mastery, to prepare students for state exams, and to gain college-level experience.
- Friday 1/12 -MATH MID-TERM (TERM 1) Tuesday 1/16 -ENGLISH MID-TERM (TERM 1)
- ⇒ Wednesday 1/17 SCIENCE MID-TERM (TERM 1) ⇒ Thursday 1/18- SOCIAL STUDIES MID-TERM (TERM 1)
- ⇒ Friday 1/19- ARTS & LOTE MID-TERM (TERM 1)
- We will be providing Regents Prep during lunch, after school, and on Saturdays in January. If your child is scheduled to retake a regent in January please ensure they are attending these interventions. The schedule is as follows:

Geometry Alg 2/Trigonometry Living Environment

English	Algebra	Global History Jan. 6 (10am-12pm)	
Every Wednesday	Every Wednesday, Thursday		
(7:00am-8:00am)	(2:30pm-3:30pm)	Jan. 20 (10am-12pm)	
Every Friday	Jan. 6 (10am-12pm)		
(2:30pm-3:30pm)	Jan.20 (10am-12pm)		
Jan. 6 (10am-12pm)			

Jan. 6 (10am-12pm) Every Wednesday Every Wednesday **Every Thursday**

Jan. 20 (10am-12pm) (2:30pm-3:30pm) (2:30pm-3:30pm) (2:30pm-3:30pm)

Have a happy and healthy New Year! See you in 2018

Have a Wonderful Weekend,

Maggie Schnall

Jan. 20 (10am-12pm)

US History

Parent Coordinator

東西方國際學習學校

家長協調員 新聞

榮譽,卓越,好奇心,慶典

2017年12月22日

"一個舒適的地方是一個美麗的地方,應該沒有任何東西在那裡 生長過的"。

需要知道的:

- 冬季假期即將到來!學校將從12月23日至1月1日的冬季休息期間關閉。學校將於1月2日星期二回復正常上課。 12月22日星期五將不會有放學後的課外活動。
- 您們發言,我們有回應!我很高興地宣布東西 方學校將為我們的父母提供ESL課程。第一天將 於1月20日及第二天於1月27日在東西方舉行, 時間是9點半至12點半。是免費的!!!請到 mtorres@ewsis.org報名。更多細節即將公佈。
- 下一個家長會議將會在 1月6日上午10點在學校 餐廳舉行。
- 第3期的成績評核在1月19日完成了

親愛的家長協調員:

我的孩子不斷在Snapchat被欺凌。我該如何解決這個問題? 家長敬上!

親愛的家長:

社交媒體拿走了年青人的時間。 你有沒有試過要求你的孩子停止 使用社交媒體?你有沒有聯繫你 的孩子的學校通知他們?請繼續 關注您孩子社交媒體的使用情 況。不幸的是,我們生活在一個 他們沉迷於智能手機的社會中和 孩子可能憤怒 。請保重。

家長協調員敬上



















是我們連續第二年,感謝Marinos女士。他們會玩得開心,這對我們的學生來說是一個難得的機會。

Hamilton的季節又來了! 我們被Gilder Lehrman美國歷史研究所選中,成為這個計劃的一部分。這

昨晚我們舉行了一年一度的冬季表演晚會。這是一個充滿興奮和才華的美麗的夜晚。我們的學生

八年級的家長請保留這日期: 2018年6月25日星期一上午8點30分將舉行畢業儀式。八年級畢業會

- 通過藝術,音樂和舞蹈來展示自己的才能。冬季表演晚會是讓我們了解東西方學生有不同才華的一個很好的方式。東西方很棒!
- 費將於2018年1月8日到期。會費為80.00美元,將用於支付畢業儀式,年鑑,T恤和紀念品。付款將由Esposito女士在429B房間收取。支票應支付給East-West school of International Studies。一定要在支票上寫下孩子的名字和年級。如果您有任何問題,請隨時聯繫副校長Kleiman先生,輔導老師Dias先生,學校秘書Esposito女士。
- 1月12日至19日,學生將參加中期考試。考試成績將是累積的,及能了解在這第一學期的學習內容。這中期考試的目的是為學生準備紐約州考試以及達到大學要求的水平。
- ⇒ 星期二1月16日- 英語中期(第一學期)

⇒ 星期五1月12日- 數學中期(第一學期)

- ⇒ 星期三1月17日-科學中期(第一學期)
- ⇒ 星期四 1月18日- 社會中期(第一學期)
- ⇒ 星期五1月19日-藝術與外語中期(第一學期)
- 我們將在午餐,放學後和在一月的星期六提供Regents考試前補習。如果您的孩子計劃在1月份重考,請確保他們正在參加這些補習,時間表如下:

行,明唯体他们正任参加起三州目,时间农知 了:				
英語	代數	全球歷史		
每個星期三	每個星期三,星期四	1月6日(上午10時至中午12時)		

1月20日(上午10時至中午12時)

每個星期 五 1月6日(上午10時至中午12時)

(下午2點半至3點半)

(下午2點半至3點半) **1月20日**(上午10時至12時)

(下午2點半至3點半) **1月20日**(上午10時至12년

1月6日(上午10時至中午12時)

(上午7時至上午8時)

1月20日(上午10時至中午12時)

美國歷史	幾何	代數॥ /三角函數	生活環境
1月6日(上午10時至12時)	每個星期三	每個星期三	每個星期四
1月20日(上午10時至12時)	(下午2點半至3點半)	(下午2點半至3點半)	(下午2點半至3點半)

祝新年快樂,健康! 2018年見

祝您有一個愉快的週末